
8

دوشنبه

1400
شهریور

تاریخ 
3

سال 
بیست وهفتم

3159

جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

صفحه 

استان فارساستان فارس
ارسنجان

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
ارسنجان خبر داد؛

بهره برداری از یک واحد گلخانه 
سبزی و صیفی در ارسنجان

 

 

گلخانه  افتتاح  از  ارسنجان  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
روستای  در  مترمربع   ۲۰۰۰ مساحت  به  صیفی  و  سبزی 

علی آباد ملک این شهرستان خبر داد. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان، سید ناصر حسینی خرمی 
تصریح کرد: سرمایه اولیه این طرح، ۱۷ هزار میلیون ریال 
مجری  توسط  اعتبار  این  از  ریال  میلیون  هزار   ۵ که  است 
تأمین  بانک کشاورزی  از تسهیلات  استفاده  با  بقیه  طرح و 

شده است. 
او افزود: این واحد گلخانه ای با ظرفیت تولید سالیانه ۶۰ تن 
و  مستقیم  اشتغالزایی  زمینه  فصل  از  خارج  صیفی  و  سبزی 

غیرمستقیم ۱۰ نفر را فراهم نموده است.
 وی با اشاره به وجود ۱۱.۷ هکتار گلخانه در این شهرستان 
و استقبال کشاورزان و بهره برداران از طرح های گلخانه ای، 
به  دستیابی  پایدار،  اشتغال  ایجاد  کشت،  الگوی  اصلاح 
کیفی  و  کمی  افزایش  فصل،  از  خارج  مختلف  محصولات 
به  و  نهاده های کشاورزی  و  محصول، کاهش مصرف آب 
مزیت های  جمله  از  را  محیطی  خسارت های  رساندن  حداقل 

کشت گلخانه ای برشمرد. 

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
ارسنجان خبر داد؛

بهره برداری از اولین گلخانه تولید 
نشا مکانیزه در ارسنجان

از  بهره برداری  از  ارسنجان  مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
اولین گلخانه تولید نشاء مکانیزه سبزی و صیفی در سطح ۵ 

هزار مترمربع در روستای قلاتخوار این شهرستان خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان، سید ناصر حسینی خرمی 
تصریح کرد: این گلخانه با ظرفیت تولید سالیانه ۱۰ میلیون 
ایجاد  به  کمک  به منظور  صیفی  و  سبزی  محصولات  نشاء 
راه اندازی شده  تولید در بخش کشاورزی  افزایش  اشتغال و 

است.
به گفته وی؛ سرمایه اولیه اجرای این طرح، ۲ میلیارد تومان 
است که توسط مجری طرح تأمین شده و برای تکمیل طرح، 

به ۱ میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان اعتبار نیاز دارد. 
استفاده  تولید،  نهاده های  مصرف  کاهش  خرمی،  حسینی 
تأمین  تولید،  دوره  کاهش  کشاورزی،  زمین  از  حداکثری 
و  زودرس کردن  شهرستان،  در  محصولات  نیاز  مورد  نشاء 
افزایش دوره برداشت محصول به ویژه در مناطق سردسیر را 

از مزایای تولید نشاء مکانیزه سبزی و صیفی برشمرد.
به گفته وی؛ این واحد گلخانه برای ۵ نفر اشتغالزایی ایجاد 

کرده است.

استان بوشهراستان بوشهر

گناوه

رئیس کمیسیون حقوقی، املاک
 و معاملات شورای اسلامی شهر گناوه:

اجرای چند پروژه تفریحی

 
در ساحل گناوه متوقف شد

رئیس کمیسیون حقوقی، املاک و معاملات شورای اسلامی 
شهر گناوه گفت: عملیات احداث سازه جت اسکی و چند 
پروژه دیگر در ساحل این بندر تا زمانی که ایرادهای قانونی 

وارده بر آنها مشخص و برطرف نشود، متوقف شدند.
سمیه مرادی در گفت و گو با خبرگزاری جمهوری اسلامی 
این طرح و سایر طرح های سرمایه گذاری در  افزود: توقف 

شهر توسط شهرداری به دلیل ایرادهای قانونی است که نسبت 
به نحوه سرمایه گذاری و رعایت نشدن ضوابط  وجود دارد 
متقاضی  افراد  مقابل  در  را  شورا  مجموعه  نباید  امر  این  و  

سرمایه گذاری قرار دهد.
وی اظهار داشت: باتوجه به اینکه هر ملکی با صدور پروانه 
ساختمانی، مجاز به احداث بنا می شود، اما پروژه های مستقر 
از  کدام  هر  طرفی  از  و  است  پروانه  فاقد  ساحلی  نوار  در 
و   رستوران  نظیر  متفاوت  کاربری های  دارای   پروژه ها 
جت اسکی  هستند که مطابق قانون باید برابر نوع کاربری 
داده  کاربری  تغییر  پنج،  ماده  کمیسیون  از  شده  درخواست 

شود که چنین روندی در این پرونده وجود ندارد.
این  سند  تاکنون  اینکه  به  باتوجه  طرفی  از  گفت:  مرادی 
بنابراین  قرارداد  نام شهرداری صادر نشده است،  به  اراضی 

شهرداری با طرف دوم دارای ایراد حقوقی است.
رئیس کمیسیون حقوقی، املاک و معاملات شورای اسلامی 
گناوه درباره اخذ مجوزهای لازم از ادارات مرتبط با پروژه 
جت اسکی گفت: برخی ادارات ذی نفع در نوار ساحلی  اعلام 
کردند تعدادی از پروژه ها مجوزهای لازم را از ادارات متبوع 
دریافت نکرده اند به همین دلیل  درخواست جلسه اضطراری 
با حضور ادارات مرتبط برای روشن شدن ابعاد مختلف این 

مشکل به رئیس  شورا ارائه شد.
وی یادآور شد: پروژه و احداث سازه جت اسکی در صورت 
حمایت  با  و  بلامانع  گناوه  ساحل  در  قانونی  ایرادهای  رفع 

شورا و شهرداری انجام می شود.

جانشین فرمانده مرزبانی ناجا:
روزانه ۲۰۰۰ مهاجر افغان

به مرزهای ایران مراجعه می کنند
جانشین فرمانده مرزبانی ناجا با اشاره به برخورد احترام آمیز 
با مهاجران افغانی در مرزهای ایران، گفت: روزانه به صورت 
مراجعه  مرزها  به  ایران  به  ورود  برای  نفر  هزار   ۲ متوسط 

می کنند.
به گزارش ایسنا، سردار جلال ستاره در آیین تکریم و معارفه 
فرمانده مرزبانی استان بوشهر با گرامیداشت هفته دولت اظهار 
کرد: با توجه به طراحی توطئه های جدید از سوی آمریکا با 
باید  خلیج فارس  حاشیه  در کشورهای  آنان  ایادی  همکاری 

مراقب ترفندهای آنان باشیم.
جانشین فرمانده مرزبانی ناجا برخورد قاطع با قاچاق کالا و 
مواد مخدر را یکی از اولویت ها دانست و خاطرنشان کرد: با 
توجه به تغییر مسیر ترانزیت مواد مخدر از خشکی به سمت 
دریا باید همه کشورهای منطقه در این عرصه فعالیت کنند.

مهاجرت  افزایش  و  افغانستان  شرایط  به  اشاره  با  ستاره، 
در  کرد:  تصریح  مختلف  به کشورهای  این کشور  ساکنان 
مرزهای شرقی هیچ مشکل خاصی وجود ندارد البته تعدادی 
از مردم ستمدیده افغانستان برای ورود به جمهوری اسلامی 
ایران به مرزهای شرقی مراجعه می کنند که با کمال تکریم و 

احترام با اتباع افغانی برخورد می شود.
وی با بیان اینکه خودمان را در درد و رنج مردم افغانستان 
از  گفت:  می کنیم  همدردی  احساس  و  می دانیم  شریک 
دیگران  تبلیغات  به  توجه  بدون  می شود  تقاضا  افغانستانی ها 
تا  بمانند  خودشان  کشور  در  و  نکنند  مراجعه  مرزها  به 

مشکلاتشان برطرف شود.
مهاجران  اینکه  بیان  با  ناجا  مرزبانی  فرمانده  جانشین 
تکریم  کمال  با  می کنند  مراجعه  ایران  مرزهای  به  افغانی 
کشور  به  بیشتر  و  می شود  برخورد  آنان  با  احترام  و 
به صورت  شاید  روزانه  گفت:  می شوند  برگردانده  خودشان 
مراجعه  مرزها  به  ایران  به  ورود  برای  نفر  هزار   ۲  متوسط 

می کنند.
تأمین  برای  طرحی  هر  از  ناجا  مرزبانی  اینکه  بیان  با  وی 
معیشت مردم ساحل نشین استقبال می کند گفت: در این راستا 
که  دارد  قرار  ناجا  مرزبانی  توجه  مورد  برنامه  و  چند طرح 

ساماندهی شناورها سفاری و تجاری از آن جمله است.

آبدان
سرپرست شهرداری آبدان خبر داد؛
افتتاح پروژه بوستان امید شهر 

آبدان در استان بوشهر
به مناسبت هفته دولت پروژه بوستان امید با حضور مسئولان 

شهرستان و بخش در آبدان افتتاح شد.
به گزارش خبرنگار ایلنا از بوشهر، سرپرست شهرداری آبدان 
چشم انداز  طبق  داشت:  اظهار  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در 
توسعه فضای سبز در شهر به ازای هر نفر طبق طرح توسعه 
سال  در  برسد  مترمربع  به ۱۰  در سال ۱۴۰۲  می بایست  که 

۱۳۹۹ این امر توسط شهرداری محقق شده است.
مصطفی تفضلی نیا ادامه داد:  تکمیل این بوستان با اعتباری 
و  یک  میزان  به  تومان  میلیون  سیصد  و  میلیارد  دو  بر  بالغ 
نیم هکتار از محل اعتبارات تملک دارایی ها و منابع ارزش 
شهر  شورای  هماهنگی  با  شهرداری  داخلی  منابع  و  افزوده 
و مشارکت های کمیته برنامه ریزی شهرستان صورت گرفته 

است.
مصنوعی،  چمن  شامل  بوستان  این  افزود:  نیا  تفضلی 
درختکاری طبیعی، سرویس های بهداشتی، آلاچیق، نمازخانه، 
حاشیه ای  و  داخلی  محدوده  در  روشنایی  حوض،  و  فواره 
بوستان، کف پوش و نصب ست های ورزشی و بازی، زمین 

والیبال ماسه ای، نصب نیمکت است. 
توسعه  هدف  با  کرد:  تصریح  آبدان  شهرداری  سرپرست 
کمبود  به  توجه  با  شهر  جنوب  منطقه  در  زیرساخت ها 
این  افتتاح  با  گرفته  صورت  منطقه   این  در  زیرساخت ها 
بوستان هم سرانه فضای سبز شهر توسعه یافته و هم رضایت 

نسبی شهروندان و ساکنین این منطقه را در بر داشته است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

یک متخصص بیماری های 
عفونی و گرمسیری:

کادر درمان از عدم برخورد جدی
 با تجمعات در شرایط قرمز کرونایی 

به ستوه آمده است

گفت:  گرمسیری  و  عفونی  بیماری های  متخصص  یک 
بنده  غصه  باعث  که  مورد  بیشترین  پزشک  یک  عنوان  به 
می شود آزادی تجمعات در کشور و عدم برخورد با متخلفین 

است.
دکتر پریوش داودیان در گفت و گو با ایسنا، افزود: با توجه 
به حضورم در بیمارستان خلیج فارس بندرعباس از زمان شیوع 
بیماران  به  اختصاصی  بخش های  شدن  اضافه  شاهد  کرونا 

کووید ۱۹ بودیم و همچنان نیز ادامه دارد.
شهر  قرمز  و  حاد  وضعیت  به  توجه  با  اینکه  بیان  با  وی 
برای  نیز  ویژه  مراقبت های  بخش  یک  حتی  بندرعباس 
تغییر  با  نظر گرفتیم، خاطرنشان کرد:  در  بیماران کرونایی 
سویه کرونا و پدید آمدن سویه دلتا فرم  ویروس کرونا و 

نحوه انتقالش متفاوت شد.
داودیان با اشاره به اینکه در سویه دلتا قدرت انتقال و سرایت 
سویه  در  کرد:  اظهار  است،  قبلی  سویه های  از  بیشتر  بسیار 
جدید فرد کرونایی در تماس با سایر افراد کرونا را به راحتی 
منتقل می کند و قدرت و سرعتش چند برابر سویه های قبلی 

است.
وی با بیان اینکه متأسفانه وضعیت هرمزگان طی ماه گذشته 
بالای ۱۰  نبوده و شاهد هستیم روزانه  مناسب  به هیچ وجه 
نفر فوت بر اثر کرونا به ثبت رسید، اضافه کرد: به عنوان 
یک پزشک بیشترین مورد که باعث غصه بنده و همکارانم 
می شود آزادی تجمعات در کشور و عدم برخورد با متخلفین 
است و این موضوع سبب شده کادر درمان به ستوه بیاید و 

ای کاش کمی شهروندان این وضعیت را درک می کردند.

قشم
فرماندار قشم:

سه هزار فعال گردشگری در قشم
از شیوع کرونا آسیب دیده اند

فرماندار قشم گفت: فعالیت سه هزار نفر در قشم بر اساس 
صنعت گردشگری شکل گرفته است که با شیوع کرونا، از 

نظر اقتصادی آسیب دیده اند.
به گزارش ایرنا، علیرضا نصری در دیدار با امام جمعه قشم 
جزیره  اقامتی  مراکز  از  درصد   ۶۰ حدود  هم اکنون  افزود: 

تعطیل و تردد خودرو و گردشگر ممنوع است.
وی ادامه داد: همچنین بیش از  ۳۰۵ هزار مترمربع  فضای 
تجاری ایجاد شده که این امر بر اساس پیشبینی پنج میلیون 
و  است  کرده  پیدا  تحقق  سال  طول  در  گردشگر  و  مسافر 

امروز فعالان حوزه تجارت در قشم دچار مشکل شده اند.
فرماندار قشم تصریح کرد: بر این اساس بانک ها می توانند با 
فعالان  به کمک  استانی و کشوری،  از ظرفیت های  استفاده 

اقتصادی شهرستان بشتابند.

استان خوزستاناستان خوزستان

اهواز

مدیرکل تعزیرات حکومتی
 استان خوزستان:

یک شرکت بازرگانی در اهواز 
به برگشت تسهیلات ارزی محکوم شد 

 
 

 
 

یک  گفت:  خوزستان  استان  حکومتی  تعزیرات  مدیرکل 
تسهیلات  برگشت  به  اهواز،  در  متخلف  بازرگانی  شرکت 
ارزی دریافت شده و همچنین تعلیق کارت بازرگانی محکوم 

شد. به گزارش ایرنا به نقل از اداره کل روابط عمومی اداره 
بیان  بیرانوندی  اله  نعمت  تعزیرات حکومتی خوزستان،  کل 
کرد: در پی شکایت بانک انصار در مورد اخذ یک میلیارد 
توسط شرکتی  هزار وون کره جنوبی  و ۹۹  میلیون  و  ۵۲ 
برای انجام تعهدات بین این شرکت و بانک و به دلیل انجام 
ندادن تعهدات، پرونده به شعبه هفتم تعزیرات حکومتی اهواز 

ارجاع شد.
مبلغ اخذ  بر برگشت  وی گفت: رئیس شعبه قضایی علاوه 
شده، کارت بازرگانی این شرکت را به مدت یک سال تعلیق 

کرد.
به  قانونی  از سیر مراحل  این رأی پس  ادامه داد:  بیرانوندی 
اجرای  ارسال و رأی صادره توسط  احکام خوزستان  اجرای 

احکام مرکز استان اجرا شد.
رفیع

رئیس شورای شهر رفیع:

6۰ درصد مردم هویزه زیر خط فقر 
زندگی می کنند

 تلف شدن گاومیش ها با کاهش رهاسازی آب 
در هورالعظیم

رئیس شورای شهر رفیع در استان خوزستان با اشاره به اینکه 
می شود،  پرداخت  رفیع  شهر  دامداران  خسارت  زودی  به 
گفت: باز هم آبی که به سمت تالاب هور العظیم رهاسازی 
شده بود کاهش یافته و موجب گیر افتان گاومیش ها در گل 

و تلف شدنشان می شود.
اظهار  ایلنا،  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  پور  والی  ناجی 
تلفات  و  تالاب هورالعظیم  از خشک شدن آب  بعد  داشت: 
برای  جلسه ای  برگزاری  با  رفیع  شهر  مردم  گاومیش های 
ریاست  و  شهری  مسئولان  با  خسارت ها  میزان  برآورد 
این  در  که  پرونده ای   90 حدوداً  و  شد  تشکیل  فرماندار 
امیدواریم  باره تشکیل شده بود را مورد بررسی قرار دادیم. 
دریافت  را  خسارت هایشان  از  درصد   80 حداقل  دامداران 
کنند. مسئولان وعده داده اند و قرار است به زودی این میزان 

خسارت ها پرداخت شود.
دامی سنگینی در پی  تلفات  اهالی شهر رفیع  داد:  ادامه  وی 
خشک شدن رودخانه نیسان دادند و آمارگیری این تلفات تا 
3 روز گذشته ادامه داشت و به همین دلیل مسئولان نتوانستند 

تاکنون به مردم خسارت دیده هزینه پرداخت کنند.
آب رهاسازی شده به شدت کاهش یافته است

والی پور افزود:  متأسفانه باز هم میزان آب تالاب هور العظیم 
به شدت کاهش یافته است به شکلی که هنوز گاومیش ها  در 
این مناطق به دلیل کاهش آب  در داخل گل گیرکرده و 

تلف می شوند.
رئیس شورای شهر رفیع عنوان کرد: بعد از رهاسازی آب به 
دنبال خشک شدن تالاب هورالعظیم باز هم هر روز از میزان 
این آب در محل رهاسازی کاسته می شود که در حال حاضر 
بر آب  علاوه  است.  یافته  کاهش  تالاب  به شدت آب  نیز 
تالاب مدام اعلام می شود برای آب شرب هم ممکن است با 

کمبود روبه رو شویم.
وی گفت: البته ناگفته نماند بسیاری از مردم در طول مسیر 
زیر  به  را  زمین هایشان  هویزه  شهرستان  سمت  به  رودخانه 
کشت برده اند که این موضوع نیز بیشتر باعث تنش کم آبی 
فعلًا  می شود.  قطع  دارد  دوباره  کلًا آب  که  شده  منطقه  در 
نداریم  جدی  مشکلی  هویزه  شهرستان  در  شرب  آب  برای 
به  میزان آب ورودی  اگر  پیش بینی های که شده و  با  ولی 
همین منوال پیش کاهش یابد برای آب شرب هم با مشکل 

روبه رو خواهیم شد.
نمی توانند  هم  را  قایق هایشان  بنزین  هزینه  حتی  صیادان 

بپردازند
والی پور در بخش دیگری از صحبت های خود تصریح کرد: 
با  هورالعظیم  تالاب  آب  شدن  خشک  با  نیز  رفیع  صیادان 
سر  به  سختی  شرایط  در  و  شده اند  رو  روبه  معیشتی  مشکل 
می برند. با خشک شدن این تالاب ماهیان فراوانی تلف شدند.  
به گونه ای که یک شبه چند هزار تن ماهی تلف شد. اهالی 
منطقه قبلًا می توانست زندگی شان را با صید بچرخانند ولی در 
حال حاضر حتی هزینه بنزین قایق هایشان را هم نمی توانند 

بپردازند.
کشاورزان هم از وضعیت موجود ناراضی اند

رئیس شورای شهر رفیع ادامه داد:  کشاورزان هم از وضعیت 
موجود ناراضی اند. چرا که برخی به دستورات مقامات عالی 
کشت  امسال  آب  کمبود  دلیل  به  و  کرده  عمل  کشوری 
دارند سپری  را  معیشتی شرایط سختی  لحاظ  از  نکردند ولی 
به وعده هایمان عمل کرده  ما  و شاکی اند که چرا  می کنند 
اما مسئولان به فکر  و برای مشکل بی آبی کشت نکرده ایم 

ما نیستند.
داده  قول  کشاورزان  این  به  مسئولان  کرد:  بیان  پور  والی 
بودند که به آنها تسهیلات کم بهره و بلاعوض بدهند و برای 
مهلت  کرده اند  دریافت  گذشته  در  که  تسهیلات  پرداخت 
پرداخت بدهند. ولی متأسفانه تاکنون به هیچ کدام از وعده ها 
عمل نشده است  و کشاورزان هم به دلیل عدم کشاورزی در 

سال جاری پولی برای پرداخت تسهیلاتشان ندارند.
وی گفت: شهر رفیع در سال 1349  جمعیتی بالغ بر 9 هزار 
نفر داشت و  در سال 57 این میزان جمعیت به 12 هزار نفر 
افزایش یافت. هم اکنون جمعیت این شهر می بایست به بالای 
50 هزار نفر برسید ولی با توجه به مشکلات معیشتی  مردم 
حال  در  می گیرد  شکل  که  فراوانی  مهاجرت های  و  منطقه 
حاضر شاید جمعیت این شهر به 5 الی 6 هزار نفر هم نرسد.

مهاجرت از رفیع به حاشیه شهرهای بزرگ برای دستفروشی 
و کارگری

والی پور ادامه داد: 3 سال پیش یک شبه  82 خانواده از شهر 
رفیع مهاجرت کردند و در حال حاضر نیز هر روز یکی دو 

خانواده مهاجرت می کنند و به حاشیه شهرهای دیگر می روند 
و در آنجا به دست فروشی و کارگری مشغول می شوند این 
در حالی دارد اتفاق می افتد که شرکت های نفتی دورتادور 
برای  را  بومی ها  ولی  کرده اند  احاطه  را  هویزه  شهرستان 
کار استخدام نمی کنند. مسئولان فقط به مردم این شهرستان 
وعده های بدون عمل می دهند. شهر رفیع با مرکزیت بخش 
نیسان  دارای 4 میدان نفتی است و هر میدانی 200 تا 280 
بسیاری  کاری  نیاز  جوابگوی  می توانند  که  دارد  نفتی  چاه 
نفر   20 تنها   حال  این  با  ولی  باشد  منطقه  این  جوانان  از 
یا  کارگر  عنوان  به  نفتی  شرکت های  در  بومی  جوانان  از 

نیروهای حراستی کار می کنند
وی گفت: بیشتر جوانان تحصیل کرده با مهارت های حوزه 
تا  مجلس  نمایندگان  از  بیکارند.  شهرستان  این  در  نفتی 
عمل  بدون  وعده های  فقط  جوانان  این  شغل  برای  مسئولان 

می دهند و هیچ کاری برای اشتغال آنها انجام نمی دهند.
داد مردم  به  رفیع عنوان کرد: مسئولان  رئیس شورای شهر 
اینجا برسند چرا که تحت فشارهای معیشتی هستند. 40 سال از 
انقلاب می گذرد پس کی مردم زجر کشیده استان خوزستان 
است  سخت  باورش  برسند.  حقوقشان  و  حق  به  می خواهند 
زندگی  فقر  خط  زیر  هویزه  شهرستان  مردم  درصد   60 اما 
می کنند. اکثراً تحت پوشش ارگان هایی مانند کمیته امداد و 
بهزیستی اند. کلی زمین مستعد کشاورزی و شرکت های نفتی 
در مناطق مرزی استان خوزستان وجود دارد و مردمش در 

فقر و تنگدستی به سر می برند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

معاون سوادآموزی اداره کل آموزش 
و پرورش کهگیلویه و بویراحمد:

۲۴ اداره در فعالیت های 
سوادآموزی کهگیلویه و بویراحمد 

مشارکت دارند 
 
 

 

معاون سوادآموزی اداره کل آموزش و پرورش کهگیلویه و 
بویراحمد گفت: ۲۴ نهاد دولتی و دستگاه اجرایی در زمینه 

فعالیت های  سوادآموزی این استان مشارکت دارند. 
خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  نیک  خواهش  حمدالله  سید 
اجرایی  دستگاه  و  دولتی  نهاد  تعداد  این  داشت:  اظهار  ایرنا 
به  اقدام  منعقده  تفاهم نامه  اساس  بر  بویراحمد  و  کهگیلویه 
سوادآموزان  به  مهارت آموزی  و  آموزش  جذب،  شناسایی، 

استان می کنند. 
و  کهگیلویه  سوادآموزی  ابلاغی  حجم  امسال  افزود:  وی 
 ۴۹ تا   ۱۰ سنی  گروه  در  نفر   ۲۰۰ و  هزار  چهار  بویراحمد 

سال است. 
اداره کل آموزش و پرورش کهگیلویه  معاون سوادآموزی 
و بویراحمد بیان کرد: امسال به منظور ترویج هر چه بیشتر 
فرهنگ کتابخوانی بین  سوادآموزان این استان ۲ طرح ملی 
خواندن با خانواده و حلقه های کتابخوانی با حضور ۲ هزار و 

۲۱۵ سوادآموز استان اجرا می شود. 
فعالیت های  سپاری  برون  امسال  عنوان کرد:  نیک  خواهش 
و  شهرستان ها  به  بویراحمد  و  کهگیلویه  در  سوادآموزی 

مناطق این استان واگذار شده است. 

مدیرکل استاندارد استان هشدار داد؛
وضعیت خطرناک و بحرانی 
جایگاه های سی ان جی 

کهگیلویه و بویراحمد
مدیرکل استاندارد استان کهگیلویه و بویراحمد از وضعیت 
خطرناک و بحرانی جایگاه های سی ان جی این استان خبر 

داد.
بهمن رحمتی در گفت وگو با خبرنگار ایسنا افزود: طی چند 
روز اخیر شرکت بازرسی فهامه در حال بازرسی از ۲۹ جایگاه 
تاکنون  است که  بویراحمد  استان کهگیلویه و  ان جی  سی 
جایگاه ها  این  همه  و  گرفته  قرار  بازرسی  مورد  جایگاه   ۶

غیراستاندارد، دارای نواقص پرخطر و بحرانی هستند.
جایگاه های  در  مشکلی  که  صورتی  در  کرد:  اظهار   وی 
سی ان جی برای کسی اتفاق بیفتد چه کسی پاسخگو خواهد 

بود؟
خاطرنشان  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  استاندارد  مدیرکل 
کرد: هر کدام از جایگاه های سی ان جی استان که ممکن 
گاز  کنند  ایجاد  مردم  برای  مشکلی  ایمنی،  زمینه  در  است 
آنها را قطع خواهیم کرد.رحمتی تصریح کرد: شرکت پخش 
فرآورده های  نفتی مکلف است که نسبت به رفع نقص همه 
جایگاه های سیان جی استان کهگیلویه و بویراحمد اقدام کند.
استان  جی  ان  سی  جایگاه   ۲۹ از  بازرسی  داد:  ادامه  وی 
کهگیلویه و بویراحمد هنوز ادامه دارد و پس از کامل شدن 
این بازرسی ها گزارش کامل وضعیت جایگاه های سیان جی 
استان را از طریق رسانه ها به مردم اطلاع رسانی خواهم کرد.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: کمبود سرم کشوری است و این 
کمبود سبب ایجاد نگرانی بسیاری در میان مردم و متولیان سلامت شدت است.

به گزارش ایلنا از بندرعباس، فاطمه نوروزیان اظهار کرد: کمبود سرم کشوری 
است که این کمبود سبب ایجاد نگرانی بسیاری در میان مردم و متولیان سلامت 
شده است، بنابراین دانشگاه علوم پزشکی به ناچار برای مدیریت این چالش و 
کمبود، سرم را صرفاً در اختیار بیمارستان ها برای درمان بیماران بستری که در 
شرایط مساعدی ندارند، قرار می دهد.وی با بیان اینکه امیدواریم تا هفته آینده این 

داروخانه های  کمبود رفع شود گفت: در صورت رفع کمبود، عرضه سرم، در 
دانشگاه  انجام خواهد شد.سخنگوی  نیز  بیماران سرپایی  برای درمان  سطح شهر 
به  از کمبودها بصورت کشوری است و  برخی  علوم پزشکی خاطرنشان کرد: 
طبع تا این کمبودها در سطح کشور وجود داشته باشد وضعیت مطلوب حاصل 
نمی شود اما پیگیری های لازم جهت حصول نتیجه و رفع کمبود و در اولویت قرار 
دادن استان هرمزگان حسب شرایط بحرانی فعلی همواره مدنظر مسئولین ستادی 

و دانشگاه است که امیدواریم به زودی به نتیجه مناسب برسد.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:
کمبود سرم تا هفته آینده رفع می شود


